



Christian Alliance
Cheng Wing Gee College

宣道會鄭榮之中學

12-14 Chik Wan Street, Tai Wai, N.T., Hong
Kong

香港新界大圍積運街 12-14 號

Tel: 2604 9762
Fax: 2601 6758

P2324-081

The Arrangement of The Chau Hoi Shuen Foundation Disbursement

有關周凱旋基金會「善用錢」計劃 發放現金流程安排

Dear Parents,

各位家長：

The Chau Hoi Shuen Foundation is allocating HK\$60 million from its "Dear Girlfriends" programme to launch the "Decide Well" scheme, which will subsidise female students taking the Hong Kong Diploma of Secondary Education (HKDSE) examination in 2025, providing each student with HK\$3,300. The Foundation is partnering with WeLab Bank as the designated digital banking partner for this programme. They plan to distribute the funds online after the start of the new school year in September.

The school has already registered for the scheme and will submit the school email accounts of eligible female students to the Foundation for application. Students will receive a QR code through their school email accounts, and then they can access a dedicated webpage to select depositing the funds into any local bank account or compatible stored value payment platform (including Octopus, Payme, Alipay HK, etc.) that is integrated with the Faster Payment System (FPS). Should you have any enquiries, please contact Ms Holly Chan, Assistant Principal, at 2604 9762. Thank you.

周凱旋基金會從「親愛的妳」計劃撥捐 6,000 萬港元，推出「善用錢」計劃，資助 2025 年應考香港中學文憑考試的女學生，每人可獲港幣 3,300 元正。基金會將伙拍匯立銀行作為指定數字結算銀行，計劃於 9 月開學後，通過網上方式派發有關基金。

本校已經登記參與計劃，並將提交合資格女學生的學校電郵帳戶向基金會提出申請。同學將於 9 月陸續通過學校域名電郵收到二維碼，屆時同學可到指定網頁，選擇存入任何本地銀行戶口或已綁定「轉數快」服務的儲值支付工具 (包括: 八達通、Payme、Alipay HK 等)。如有查詢,歡迎致電 2604 9762 聯絡陳可盈助理校長。

Christian Alliance Cheng Wing Gee College
宣道會鄭榮之中學



Shum Kai Shing, Principal
4 July 2024

沈啟誠校長
2024 年 7 月 4 日